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Bakgrund: 

Styrelsen har haft en dialog med några markägare och jaktlag angående problem med ansamlingar av 

älg i grödor, framförallt i oljeväxter/raps och hur man som jaktlag och Älgskötselområde kan hantera 

detta. 

 

Förslag: 

Styrelsen föreslår Årsmötet att jaktlag i samråd med markägare odlar fler viltåkrar med attraktiva 

grödor. Jaktlag förväntas avrapportera detta på Höstmötet. 

Styrelsen föreslår Årsmötet att jaktlag inventerar vilka marker som kommer ha raps. Jaktlag förväntas 

avrapportera detta på Höstmötet. 

Styrelsen föreslår Årsmötet att jaktlag upprättar dialog med markägare om vilka prioriteringar för 

aktuell jaktmark som skall gälla. 

Styrelsen kan bistå aktuella jaktlag vid behov med koordinering av resurser för att utföra motnings 

och/eller skrämselaktiviteter. 
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